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I Z V J E Š T A J    O    S P R O V E D E N O J 

J A V N O J    R A S P R A V I   O   B U DŽ E T U 
Zapisnici sa javnih tribina održanih povodom javne rasprave 

o Nacrtu odluke o budžetu opštine Budva za 2017. godinu 

 

Javna tribina (Mjesne zajednice Petrovac, Sveti Stefan, Buljarica, 

Reževići, građani i institucije sa područja ovih mjesnih zajednica), 

održana 28.02.2017. godine u Petrovcu, u 11.00 časova 

 

Prisutni (organizatori javne tribine): 

Slavko Đukanović, zamjenik Sekretarka Sekretarijata za privredu i finansije, 

Petar Odžić, službenik sekretarijata za privredu i finansije 

Marko Vujović, zapisničar 

 

Uvodnu riječ dao je Slavko Đukanović, koji je istakao da je  budžet  opštine 

Budva planiran na iznos od 36.984.000,00 EUR. Govorio je i  o proceduri 

donošenja budžeta, a naveo je opšte podatke o primicima i izdacima, kako 

kapitalnim, tako i tekućim. Ovaj budžet je proizvod iznuđenosti zbog teške 

finansijske situacije i kojoj se opština nalazi i bilo je potrebno racionalno 

pristupiti planiranju. Osnovni uslov je da se ostvare planirani primici, jer ako 

ne dođe do toga, ne mogu se realizovati planirani rashodi.  Kod izlaganja o 

rashodima, istakao je da značajnu stavku čine obaveze iz prethodnog 

perioda, a usljed čestih blokada žiro računa opštine moguće je da planirani 

iznos bude premašem, kao što je to bio slučaj ranijih godina. 

I pored teške  situacije, naveo je da Opština Budva ima fiskalni kapacitet i da 

se nada naplati velikih potraživanja koji ima opština Budva. 

Najveći problem koji Opština ima je svakako projekat prečišćavanja 

otpadnih voda. Ukupan dug koji opština Budva treba da isplati u sljedećih 

15-20 godina iznosi oko 120.000.000,00 EUR. Održan je sastanak sa 

predsjednikom Vlade CG, koja je garant za polovinu obaveza za glavnicu 

(29.000.000,00 EUR). Nemoguće je pričati o raskidu ugovora, ali će se 

pokušati revidirati postojeći odnos, koji bi podrazumijevao manju obavezu, 

uz povoljunije uslove otplate. I specijalno tužilaštvo se bavi ovim slučajem, 

a trenutno su obustavljene uplate na njegov zahtjev. 

 

Petar Odžić se nadovezao na prethodno izlaganje i rekao da je uložen trud da 

se planira realan budžet, a najveći problem je svakako projekat prečićavanja 

otpadnih voda, koji nije samo problem Opštine, već i Vlade.  
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Dalje izlaganje se odnosilo na prostorije koje opština posjeduje u zgradi 

Trade Unique. Planira se selidba nekih službi, a prije toga se moraju uložiti 

značajnija sredstva u osposobljavanje prostora koji će se koristiti. Takođe, 

plan je da se dio opštinskih prosorija proda.  

Govorio je i o zahtjevu da se povećaju sredstva za tekuće održavanje lokalne 

infrastrukture, pa je za očekivati da se prvobitno planirani iznos od 

500.000,00 EUR uveća. Time je završeno izlaganje predstavnika 

sekretarijata za privredu i finansije.  

 

Dušan Gregović je u svojstvu građanina govorio je o problemima koje 

Petrovac ima u vezti zdravstvene zaštite i da bi trebalo imati u vidu kako 

zimi nema medicinskog osoblja, pa treba čniniti napore da se to obezbijedi, 

koliko opština može da pomogne.  

Slavko Đukanović je istakao da se finansiranje ljetnje ambulante u Petrovcu 

vršilo preko preduzeća Mediteran reklame. 

Dalja izlaganja su se ticala programa sekretarijata za investicije i planiranja 

prostora. Time je  javna tribina, što se tiče tekućih primitaka i izdataka 

završena. 

 

Javna tribina (Mjesne zajednice sa područja užeg dijela grada, kao i   

mjesne zajednice Bečići, Brajići, Gornji Pobori, Jaz, Markovići (građani 

i institucije sa područja ovih i drugih mjesnih zajednica) održana 

02.03.2017. godine u Budvi, zgrada Akademije znanja, 10.00 

 

Prisutni (organizatori javne tribine): 

Slavko Đukanović, zamjenik Sekretarka Sekretarijata za privredu i finansije, 

Petar Odžić, službenik sekretarijata za privredu i finansije 

Marko Vujović, zapisničar 

 

Uvodna izlaganja su u ime sekretarijata za privredu i finansije imali Slavko 

Đukanović i Petar Odžić koji su dali najvažnije podatke vezane za primitke i 

izdatke. Izlaganje je bilo kao i prethodno, u Petrovcu, uz dodatno 

pojašnjenje oko uvođenja novih organizacionih jedinica. Naime, udonosi se 

nova Odluka o organizaciji i načinu rada organa lokalne uprave opštine 

Budva. Cilj nove organizacije je povećanje efikasnosti rada, nova 

razgraničavanja nadležnosti i odgovornosti u cilju da organi lokalne uprave 

u pravom smislu postanu servis građana. To će se svakako odraziti na 

promjene u organizacionim jedinicama u predlogu budžeta opštine Budva 

koji će se naći pred odbornicima. 
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Prva za diskusiju se javila Jasna Vukićević (Radio slobodna Evropa). 

Postavila je pitanja vezana za: 

- festival Sea dance 

- planiranih 1.100.000,00 EUR za JU Muzeji i galerije Budve 

- planiranih 800.000,00 EUR za sport; da li sportski klubovi podnose 

izvještaj o utrošenim sredstvima koja dobijaju od opštine 

- planiranih 128.000,00 EUR za komunikacije; smatra da je to veliki iznos 

 

Predstavnici sekretarijata za privredu i finansije su odgovorili sljedeće: 

- opština Budva je potpisala ugovor o održavanju festivala Sea dance na 

10 godina, pa je ta stavka planirana u budžetu ( budžetska pozicija – 

kulturne manifestacije)  

- svakako da je veliki iznos planioran za JU Muzeji i galerije Budve, ali 

kako je činjenica da od planiranog iznosa oko 80% čini bruto plata, i da 

se nijesu mogli praviti rezovi odjednom, ova cifra je realna u ovom 

trenutku. 

- za sport se planira značajno manje sredstava nego prošle godine; 

formiraće se komisija za sport, koja će razmatrati zahtjeve sportskih 

kolektiva i opredijeliti sredstva po klubovima, svakako da je svaki klub 

koji dobije sredstva od opštine u obavezi da podnese finansijski izvještaj 

o tim utrošenim sredstvima, i to je uslov da može konkurisati 

- što se tiče planiranih sredstava za komunikacijske usluge, tu spada 

mobilna i fiksna telefonija, tv pretplata, kao i troškovi uručivanja 

poreskih rješenja za porez na nepokretnosti, koji čine značajni dio ove 

budžetske pozicije.  Ovo je iznos za sve organe uprave, znači radi se o 

centralizovanom trošku, koji je evidentiran u sekretarijatu za lokalnu 

samoupravu. Takođe, treba istaći da se kod ove pozicije sprovode 

tenderske procedure, a dešavalo se da ne uspiju, pa se prenose u sljedeću 

godinu, i tako se automatski povećava iznos koji treba planiratri za ovu 

stavku. 

 

Jasna Vukićević je istakla da je i dalje mišljenja kako je ovaj planirani iznos 

velik (10.500,00 EUR mjesečno) a da informacioni centar ima planirana 

sredstva za komunikaciju.  

 

Slavko Đukanović je dodao da će se svakako voditi računa o potrošnji kod 

ove stavke i svaka sugestija će biti razmotrena. 
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Slobodan Mitrović, u svojstvu građanina, istakao je sljedeće: 

Opšte je poznato da postoji enormni višak zaposlenih i postavio je pitanja:     

-da li se planira racionalizacija radnih mjesta 

-da li postoji podatak o broju službenika koj predstavljaju višak 

-da li se razmišlja o socijalnom programu za radne viškove 

 

Slavko Đukanović je istakao da postoji preporuka Vlade Crne Gore o 

postepenom smanjenju broja zaposlenih, pa postoji plan da se u sljedećih 

nekoliko godina broj zaposlenih smanji za 10%. S tim u vezi, mijenjaće se 

postojeća sistematizacija radnih mjesta sa ciljem dobijanja optimalnog broja 

službenika. Ljeto, tj. ljetnja sezona je ono što treba iskoristiti pa dodatno 

angažovati one koji bi bili višak u organima uprave. 

 

Vukašin  Marković je  kazao da ne vidi iz nacrta ovog budžeta okolnosti u 

kojem je sačinjen, jer nema uvid u ostvarenje prošlogodišnjeg budžeta, da bi 

se mogle upoređivati pojedinačno budžetske pozicije, kao i ukupan iznos.  

Postavio je pitanje da li se zna ukupan broj zaposlenih u svim potrošačkim 

jedinicama. Ono što je evidentno, veliki broj miliona eura je uzgubljeno, i 

mišljenja je da bi trebalo donijeti strategiju razvoja opštine na 4 godine, tj, 

više takvih strategija koje bi pokazale da li Budva može da se s pravom zove 

metropolom turizma, a trenutno je daleko od toga. Naveo je da je bilo 

potrebno dostaviti i prošlogodišnju potrošnju po organizacionim jedinicama 

da bi se moglo potpunije diskutovati.  

U daljem izlaganju, govorio je da smatra kako je veliki procenat viška 

radnika, po njemu čak 40% i da bi našao posao za taj višak, a ne planirao 

sredstva kroz budžetsku poziciju – otpremnine za tehnološke viškove. 

 

Govorio je i o stavci –č prodaja nefinansijske imovine i planiranoj cifri od 

3.000.000,00 EUR. U sredstvima javnog informisanja spominjala se cifra od 

20.000.000,00 EUR, pa otud čudi zašto se planirao tako mali iznos. A slaže 

se da je dug prema preduzeću WTE veoma opterećujući za opštinu Budva. 

Na kraju je naveo da, po njemu, nije dovoljno obrazložea prihodna 

budžetska stavka – ostali prihodi. 

 

Slavko Đukanović je govorio o mogućnostina realizacije planiranih prihoda. 

Takođe, u cilju povećanja naših prihoda u bliskoj budućnosti, postoje 

aktivnosti opština da prihod od poreza na promet nepokretnosti u potpunosti 

pripadne lokalnoj samoupravi, a ne u omjeru 80:20, koji je sada zastupljen. 

Što se tiče pitanja oko strategije, rekao je da je prvi cilj popis kompletne 
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imovine koje posjeduje opštine, pa će se lakše krenuti sa strategijama i 

planovima. 

 

Petar Odžić je kazao da je nerealno očekivati kako se za par mjeseci može 

sve sagledati i ispraviti ono što je deceniju uništavano. I on je ponovio o 

problemu koje će opština imati u budućnosti sa preduzećem WTE, odnosno 

obavezama koje su ugovorene. 

 

Što se tiče ukupne cifre budžeta, samim tim što je manja oko 3,4 miliona 

eura od plana iz prethodnih godina, to govori da se pristipilo realnije 

planiranju ovogodišnjeg budžeta. 

Odogvorio je da su u opštini Budva zaposlena 343 službenika. U nekoj 

novoj organizaciji organa uprave, a i kroz sistematizaciju radnih mjesta, cilj 

je da se poveća radna efikasnost. 

Što se tiče planiranih 3.000.000,00 EUR od prodaje nepokretnosti, to je 

iznos koji je potpisao raniji gradonačlelnik, pa je trenutno ovo realna suma. 

 

Radosav Tomović, u svojstvu građanina, je govorio o regulisanju 

atmosferskih voda i koliko će se kroz ovaj budžet voditi računa o ovome. 

Slavko Đukanović je odgovorio o tome kako nije realno očekivati formiranje 

mreže atmosferskih kanala, već je realnije da se postojeći održavaju za svoju 

svrhu, a sredstva će biti planirana kroz budžetsku poziciju – tekuće 

održavanje javne infrastrukture. 

 

Rajko Kuzman, MZ Donji Pobori: 

Nova vlast je naslijedila katastrofalno stanje. Smatra da je kratak rok da bi se 

pravila strategija, a mišljenja je da se angažuje nezavisni revizor koji bi 

sačinio detaljan izvještaj, i time bi se stekao bolji uvid u postojeće stanje i 

lakše planirala dalja strategija. Govorio je i o aferama kojima se bavilo i bavi 

tužilaštvo (Trade Unuique, WTE, Osmoza...), pa se nada da će se sitiacija 

osjetnije  popraviti. Govorio je i o sredstvima koja se opredjeljuju mjesnim 

zajednicama, kako tekućim ,tako i kapitalnim i smatra da je to nedovoljno. P 

je naveo kako je ove godine planiran iznos od 30.000,00 EUR u tekućem 

budžetu, a prošlih godina taj iznos je bio 50.000,00 EUR.  Generalno je 

stava da se više pažnje obrati na mjesne zajednice, jer se narod sve više 

vraća na sela i stoga im treba pomoći. Što se tiče pojedinih stavki, mišljenja 

je da je veliki iznos od 210.000,00 EUR za bioskop i da se pojasni otkud 

toliki iznos; takođe, za Grad Teatar se, po njemu, izdavaja takođe većliki 

iznos u odnosu na situaciju kakva je trenutno;  za izdvajanja sportskim 
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klubovima je rekao da je za 200.000,00 EUR veći planirani iznos, nego što 

je ranija vlast planirala za ovu godinu, u nacrtu budžeta koji nije dat 

skupštini na usvajanje. Govorio je i o lošoj situaciji u JP Pogrebne usluge, i 

kako bi opština kao osnivač trebala da pomogne. 

 

Petar Odžić je u odgovoru rekao da je iznos od 30.000,00 EUR za tekuće 

poslovanje mjesnih zajednica planiran u odnosu na realizaciju ove stavke u 

prethodnim godinama i smatra da je realna. Govorio je i o stanju u 

pogrebnom i mišljenja kako to preduzeće treba pripojiti preduzeću 

Komunalno doo. 

 

Slavko Đukanović je odgovorio na pitanje vezano za bioskop. Rekao je kako 

je ranije zaključen ugovor na 20 godina i jednostavno se morala staviti cifra 

od 210.000,00 EUR. Specijalno tužilaštvo je zatražilo od opštine kompletnu 

dokumentaciju vezanu za bioskop, pa će se vidjeti što će biti rezultat toga, 

ali trenutno smo u obavezi da planiramo ta sredstva. Salvko Đukanović je 

istakao kako zakon ne dozvoljava pomoć opštine JP, a Rajko Kuzman je 

replicirao kako postoji zakonska mogućnost da se pomogne JP Pogrebne 

usluge. 

 

Melita Aleksić, u svojstvu građanina, kao majka uspješog budvanskog 

mladog tenisera, govorila je kako prošle godine nije dobila pomoć od 

opštine, iako se radi o izuzetno talentovanom teniseru, koji ima mnogo 

uspjeha, pa se tako krajem 2016. godine nalazio na 15. mjestu u Evropi, u 

svom uzrastu. Smatra da zaslužuje pomoć opštine s obzirom kakve rezultate 

postiže, a  njegovo dalje napredovanje bi bila velika stvar i za Budvu.  

 

Petar Odžić smatra da treba pomoći svakog uspješnog mladog čovjeka, a u 

odgovoru je naveo da treba  konkurisati kod komisije za raspodjelu sredstava 

sportskim kolektivima i pojedincima, a takođe smatra da bi bilo korisno i 

lično predsjednika upoznati sa rezultatima koje podstiže njen sin. 

 

 

Nikola Buzdovan, u svojstvu građanina, govorio je o potrebi renoviranja 

postojećih sportskih terena, koji su zapušteni, a postavio je pitanje da li su 

planirana stredstva kako za renoviranje, tako i za gradnju novih sportskih 

terena, koji trebaju ovom gradu. 
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Petar Odžić je odgovorio na dio pitanja vezan za renoviranje postojećih 

sportskih terena. Rekao je da je potrebno obratiti se sekretarijatu za lokalnu 

infrastrukturu i ambijent, u sklopu kojeg se nalazi budžetska pozicija – 

izdaci za lokalnu infrastrukturu i u neposrednom kontaktu sa sekretarom tog 

sekretarijata predočiti svoje planove u vezi rekonstrukcije postojećih 

sportskih terena. 

 

U nastavku se vodila diskusija građana i predstavnika sekretarijata za 

privredu i finansije o više tema i problema na koje treba obratiti pažnju. 

Diskutovao je o budžetskoj poziciji – tekuće održavanje javne infrastrukture 

u okviru sekretarijata za lokalnu infrastrukturu i ambijent smatrajući da je 

iznos od 500.000,00 EUR nedovoljan za tu svrhu. Smatra da bi dio nekih 

poslova koji se finansiraju sa ove pozicije treba da preuzme preduzeće 

Vodovod ili Komunalno. Takođe, smatra da je prihod od 8.200.000,00 EUR 

od naknade za komunalno opremanje građevinskog zemljišta mali iznos od 

iznosa koji bi se mogao naplatiti, i da bi trebalo imati službu kontrole za ovu 

vrstu primitka (evidencija o  plaćenim i neplaćenim naknadama). Smatra da 

su planirana velika sredstva za JP Muzeji i galerije, a smatra da bi trebalo 

otvoriti Muzej ribarstva i ribarsku kuću, za što će se zalagati. Govorio je i o 

potrebi postavljanja javnih toaleta u blizini starog grada, jer jedan postojeći 

u parku nedovoljan u toku turističke sezone. 

Petar Odžić je odgovorio da je dobijen prigovor na nacrt od sekraterijata za   

lokalnu infrastrukturu i ambijent i da će se prvobitno planirani iznos od 

500.000,00 EUR povećati na 700.000,00 EUR. U razgovoru sa sekretarom 

ovog sekretarijata najveći dijelom će se finansirati obnova asfalta, zatim 

jednim dijelom za čišćenje atmosferskih kanala, a određeni dio za sportske 

terene. A što se tiče preuzimanja poslova, to bi opštini u osjetnoj mjeri 

olakšalo.  

 

Slavko Đukanović je govorio o planiranom iznosu naknade za komunalno 

opremanje građevinskog zemljišta, u iznosu od 8.200.000,00 EUR, 

smatrajući da je realan.  Naime, postoje dugovanja po ovom osnovu čiji 

iznos prelazi 20.000.000,00 EUR. Međutim, Vlada Crne Gore je omogućila 

propisima  završetak više objekata, a da se prethodno ne izda građevinska 

dozvola. Tako je sada opština onemogućena da naplati svoja potraživanja.  

 

Time je završena javna rasprava koja se tiče tekućeg dijela budžeta. 
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Stručna javna tribina (za sekretare i načelnike, direktore javnih 

preduzeća) koja je održana 02.03.2017. godine u Budvi, zgrada 

Akademije znanja, 13.00 časova 

 

Prisutni (organizatori javne tribine): 

Dragan Krapović, predsjednik opštine 

Slavko Đukanović, zamjenik Sekretara Sekretarijata za privredu i finansije, 

Petar Odžić, službenik sekretarijata za privredu i finansije 

Marko Vujović, zapisničar 

 

 

Uvodna izlaganja Slavka Đukanovića i Petra Odžića su bila uglavnom 

istovjetna kao izlaganja sa prethodne dvije javne tribine. Zajednička ocjena 

je da ovogodišnji plan budžeta predstavlja realnost. Ranijih godina praksa je 

bila da se krož budžet puno toga obećavalo i izlazilo se planski u susret 

manje više svim korisnicima. Tako nerealan plan se, naravno, nije mogao 

ostvariti pa su mnogi korisnoci ostali bez obećanog finansiranja. Ove godine 

se vodilo računa o realnoj situaciji, pa je cifra ovogodišnjeg budžeta osjetno 

manja nego cifre koje su bile zastupljene ranijih godina. 

 

Za diskusiju se prvi javio Dragan Klarić, direktor RTV Budva, govorio je o 

problemima koje ima to preduzeće, od toga da imaju samo jedna kola, koja 

su stara 12 godina, pomenuo je i neophodnost nabavke linkovske kamere, 

koja bi povećala efikasnost rada ekipa na terenu. Takođe, potrebna je 

digitalizacija opreme, jer je još ranije donesen zakon o tome. RTV Budva 

nije samo lokalni emiter, već se može gledati u čitavoj Crnog Gori, 

Banjaluci...Stoga smatra da planirani iznos od 650.000,00EUR nije dovoljan 

da normalno funkcionisanje, pa bi trebalo povećati taj iznos. samo za plate 

svih zaposlenih, iako je mnogo urađeno na racionalizaciji broja zaposlenih, 

potrebno je 690.000,00 EUR. RTV Budva ostvaruje određene prihode, ali su 

uz ova planirana sredstva nedovolji.  

 

Slavko Đukanović je istakao da je trenutna situacija dosta teška i da je cifra 

koja se opredijeli RTV Budvi opterećena plaćanjem zaostalih poreza i 

doprinosa na lična primanja.  

Dragan Klarić je odgovorio da je opština proteklih godina uplaćivala 

sredstva po ugovorima koji su zaključivani, onda RTV Budva ne bi imala 

dug po tom osnovu. 
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Petar Odžić je izjavio da, ukoliko bi svima izlazili u susret morali bi 

povećavati prihode, a onda bi budžet bio nerealan, odnosno ne bi se 

realizovao. 

Dragan Krapović je kazao da je upoznat sa problemima koje ima to 

preduzeće id a su zahtjevi opravdani. Niije  govorio o ciframa, već je istakao 

da će ova sugestija biti razmatrana prilikom konačnog predloga budžeta.  

 

Zorica Radenović, NVO ,,Sedma sila mladih’’ u početku izlaganja govori la 

je o svom časopisu ‘’Krig Mladih’’, čiji je ona glavni i odgovorni urednik. 

Izašlo je nekoliko brojeva ovog časopisa uz veliki entuzijazam, kako njen 

tako i mladih. Cilj je da se mladi naraštaji edukuju, afirmišu u raznim 

poljima sporta i culture…Konkretno, predložila je da se pomogne u 

izlascima ovog lista za mlade kroz sekretarijat ua društvene djelatnosti, 

odnosno preko kancelarije za mlade. Istakla je da je pomoć Opštine Budva 

od početka ovog projekta iznosila skromnih 500 EUR. 

Dragan Krapović je odgovorio da će se ipak morati konkurisati kao NVO. 

Do sada nije bio upoznat sa ovim časopisom i aktivnostima, a koliko je 

zaključio iz izlaganja, radi se o jednoj veoma korisnoj inicijativi za mladi 

naraštaj, i da opština može pomoći nekom vidom sponzorstva za izlaženje 

ovog časopisa. Obećao je pomoć koja će svakako biti veća od 500 EUR.  

I Petar Odžić je istakao da njena NVO treba da se prijavi za dodjelu 

sredstava putem konkursa, koji će sigurno biti ove godine, a moguća je 

pomoć u vidi spozorstva. 

 

Svetlana Milašević, službenik sekretarijata za investicije i planiranje 

prostora,  govorila je da će, shodno novoj odluci o organizaciji rada i načinu 

rada organa lokalne uprave opštine Budva doći do izdvajanja Agencije za 

planiranje prostora iz sekretarijata za investicije i planiranje prostora, pa to 

treba imati u vidu prilikom izrade konačne verzije odluke o biudžetu. S tim u 

vezi, napravljen je obračun plata za službenike koji će ubuduće pripadati 

ovoj agenciji.  Takođe, treba izdvojiti iz još uvijek postojećeg sekretarijata 

sve budžetske pozicije koje se tiču agencije za planiranje prostora.  

Dragan Krapović je kazao da je, naravno, upoznat sa ovom situacijom i da 

će to imati u vidu  prilikom izrade budžeta.  Potrebno je da se uputi zvaničan 

dopis sekretarijatu za privredu i finansije, gdje će se kroz cifre precizirati 

neophodan iznos planiranih sredstava za agenciju za planiranje prostora.  

 

Božidar Milović, director JP Pogrebne usluge, govorio je o višegodišnjim 

teškoćama u poslovanju ovog preduzeća. I pored racionalizacije zaposlenih 
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od 30% i drugih ušteda, ovo preduzeće jednostavno ne može opstati bez 

pomoći svog osnivača, Opštine Budva.  Ono što je najhitnije, to je problem 

nedostajućih grobnih mjesta, i tu bi trebalo hitno reagovati. Govorio je da se 

ostalim opštinskim preduzećima pomaže daleko više od ovog preduzeća.  

Tražena pomoć iznosi 180.000,00 EUR, li bi trenutno cifra od 100.000,00 

EUR dosta pomogla. 

 

Slavko Đukanović je reakao da, prilikom zahtjeva da se pokuša pomoći, 

treba dostaviti biznis plan, sa detaljnim pregledom prohoda i rashoda. 

Božidar Milović je odgovorio da je svake godine dostavljan finansijski 

izvještaj, ali da pomoći nije bilo. Takođe, naveo je da je ovo preduzeće 

jedino koje nije ušlo u reprogram duga po osnovu poreza i doprinosa na 

zarade. 

 

Dragan Krapović je rekao da se JP Pogrebne usluge ne mogu izjednačaavati 

sa ostalnim javnim preduzećima. Naveo je da će se preko upravnih odbora 

svih javnih preduzeća uticati na racionalizaciju u svim vidovima, a lid a je 

teško to sprovesti u kratkom roku.   

 

Ninoslav Kaluđerović, vd načelnik službe  naplate naknade za komunalno 

opremanje građevinskog zemljišta, kazao je da prihodi po osnovu ove 

naknade nijesu planirani prema podacima ove službe id a se svake godine 

ostvaro oko 30% manje ovog prihoda od planiranog. Smatra da je potrebno 

da sekretarijat za investicije i planiranje prostora dostavi neophodne podatke 

njihovoj službi, a da onda na osnovu tih podataka njegova Služba planira 

prihode.  

Takđe je istakao da novom odlukom o organizaciji i načinu rada organa 

lokalne uprave, ova služba će se zvati Služba za obračun i naplatu naknade 

za komunalno opremanje građevinskog zemljišta, pa stoga tri službenika iz 

sekretarijata za investicije i planiranje prostora treba da pređu u ovu službu.  

T o se mora uimati u vidu prilikom određivanja platnog fonda za ovu službu. 

 

Petar Odžić je odgovorio da je svjestan situacije oko planiranja prihoda, ali 

da se već ranije ušlo u neke veće kapitalne projekte i već su se počela 

koristiti sredstva za njih. Ako bi se uzele u obzir planirani iznosi od strane 

ove službe, to bi značilo da bi se isključili veči projekti koji su započeti. 

Dalje je naveo da će se svakako imati u vidu prelazak određenih službenika 

u ovu službu, pa je potrebno dostaviti dopis sekretarijatu za privredu i 

finansije sa detalnjim pojašnjenjem o broju slubenika i opisu ranog mjesta. 
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Milica Mazarak, službenica sekretarijata za urbanizam i zaštitu životne 

sredine, iskla da je neophodno kroz stavku – ostale usluge finansirati 

projekte vezane za zaštitu životne sredine i iznos od 100.000,00 EUR bi bio 

neophodan za ovu namjenu. Dragan Krapović je odgovorio da se zaštiti 

životne sredine mora posvetiti pažnja, a naša država će morati u sljedeće 4 

godine ulagati velika sredstva za zaštitu životne sredine, u duhu otvaranja 

poglavlja Evropske unije vezanog za ovu tematiku. 

 

Marija Đurić, direktorica preduzeća Akademija znanja, govorila je o 

teškoćama sa kojim se srijeće ova ustanova. Upoznala je prisutne kako ova 

zgrada nema još upotrebnu dozvolu, i u lošem je građevinskom stanju. 

Stoga, dosta potencijalnih zakupaca odustraje od zakupa prostora zgrade. 

Kazala je da bi se trebalo u budžetu povesti računa o pomoći ovom 

preduzeću. 

Predstavnici opštine su odgovorili da će se razmatrati njen zahtjev kroz 

utvrđivanje konačnog predloga budžeta. 

 

Mila Baljević, direktorica JP Bibilioteka grada Budve je govorila kako 

dosadašnji odnos prema bublioteki nije bio adekvatan značaju koji ima za 

građane. Ona je najstarija institucija na teritoriji naše Opštine, a nema svoje 

prostorije, već je podstanar.Na osnovu Zakona o bibliotečkoj djelatnosti, 

neophodno je pribaviti minimum 5% objavljenih publikacija u jednoj 

kalendarskoj godini, takođe se mora permamentno ulagati u knjižni fond,a to 

nije moguće ako ostanu planirana sredstva i u konačnoj verziji budžeta.  

 

Dragan Krapović je svjestan situacije u kojoj se bibiloteka nalazi i opština će 

pomoći koliko je u njenoj mogućnosti i postavio je potanje koja bi cifra 

omogućila da biblioteka normalno funkcioniše i prilagodi se zakonskim 

propisima. Mila Baljević je odgovorila da bi iznos od 438.000 EUR 

omogućio daleko bolje finkcionisanje biblioteke. Dragan Krapović je 

odgovorio da će sec razmotriti njen zahtjev, a da  konkretnu cifru nije u 

mogućnosti sada da precizira. 

 

Dobrilo Gojković, načelnik komunalne policija zahtijevao je da se poveća 

prvobitno planirani iznos od 25.000 EUR za stavku – ostale usluge. U 

pitanju su troškovi vezani za angažovanje izvršne službe, koju treba 

angažovati kad se ukaže potreba za uklanjanjem raznih objekata, a planirani 

iznos nije ni približno dovoljan.  
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Takođe, shodno zakonskim propisima iz oblasti komunalnog reda, potrebna 

je reorganizacija komunalne policija i inspekcije, a smatra da neće biti 

dovoljan broj komunalnih inspektora, pa se mora vršiti stručno usavršavanje 

postojećih, kao i angažovanje novih. 

 

Dragan Krapović je odgovorio da imamo veliko ograničenje od ministarstva 

finansija što se tiče primanja novih službenika i namještenika. Ali, upoznaće 

ministarstvo sa ovom zakonskom regulativom i nada se razumijevanju oko 

eventualnih novih zaposlenja u službi komunalne policija. Što se tiče ostalih 

zahtjeva oko povećanja iznosa za tražene  budžetske pozicije, doći će do 

izvjesnog povećanja ovih pozicija.  

 

Ovim se završila javna rasprava vezana za tekući budžet završena. 

 

 

 Zapisničar 

 

     Marko Vujović 
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PRIMJEDBE NA NACRT ODLUKE O BUDŽETU OPŠTINE BUDVA 

ZA 2017.GODINU 

 

 

Na Nacrt odluke o budžetu opštine Budva za 2017. godinu, osim 

predloga koji su zabilježeni u zapisnicima sa javnih tribina,  sljedeći subjekti 

su u pisanoj formi, u predviđenom roku podnijeli primjedbe, sugestije i 

mišljenja (vezano za tekući dio budžeta): 

 

 

Služba predsjednika 

Služba skupštine 

Komunalna policija 

JU Narodna biblioteka Budve 

Zorica Radenović, NVO ,,Sedma sila mladih’’ 

Socijalistička narodna partija– Opštinski odbor Budva 

Služba za naplatu naknade za komunalno opremanje građevinskog zemljišta 

Sekretarijat za investicije i planiranje prostora 

Sekretarijat za gradsku infrastrukturu i ambijent 

Marija Pjerotić, NVO Feštađuni 

Sekretarijat za društvene djelatnosti 

Nikola Zec, MZ Donji Pobori 

Sekretarijat za zaštitu imovine 

 

Neke primjedbe su u potpunosti prihvaćene, neke djelimično, dok pojedine 

primjedbe nijesu prihvaćene. Kao rezultat toga došlo je do izmjena u odnosu 

na Nacrt odluke o budžetu opštine Budva za 2017.godinu, kako slijedi: 

 

Kod primitaka nije bilo promjena 

 

Kod izdataka:  

 

- budžetska pozicija – neto zarade (ekonomska klasifikacija 4111), iznos od 

2.855.905,00 EUR mijenja se iznosom 2.767.783,00 EUR; 

 

- budžetska pozicija – porez na zarade (ekonomska klasifikacija 4112), 

iznos od 428.278,36 EUR mijenja se iznosom 415.198,35 EUR; 
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- budžetska pozicija – doprinosi na teret zaposlenog (ekonomska 

klasifikacija 4113), iznos od 1.071.348,25 EUR mijenja se iznosom 

1.039.278,25 EUR 

 

- budžetska pozicija – doprinosi na teret poslodavca (ekonomska 

klasifikacija 4114), iznos od 1.071.348,25 EUR mijenja se iznosom 

1.039.278,25 EUR 

 

- budžetska pozicija – opštinski prirez (ekonomska klasifikacija 4115), 

iznos od 43.743,15 EUR mijenja se iznosom 42.775,15 EUR; 

 

- budžetska pozicija – ostale naknade (ekonomska klasifikacija 4115), iznos 

od 294.000,00 EUR mijenja se iznosom 295.000,00 EUR; 

 

 

- budžetska pozicija – reprezentacija (ekonomska klasifikacija 4142), iznos 

od 78.500,00 EUR mijenja se iznosom 80.500,00 EUR; 

 

- budžetska pozicija – advokatske, notarske i pravne usluge (ekonomska 

klasifikacija 4146), iznos od 15.000,00 EUR mijenja se iznosom 40.000,00 

EUR; 

 

- budžetska pozicija – konsultatske usluge, projekti i studije (ekonomska 

klasifikacija 4147), iznos od 40.000,00 EUR mijenja se iznosom 20.000,00 

EUR; 

 

- budžetska pozicija –usluge stručnog usavršavanja (ekonomska 

klasifikacija 4148), iznos od 16.000,00 EUR mijenja se iznosom 19.000,00 

EUR; 

 

 

- budžetska pozicija – ostale usluge (ekonomska klasifikacija 4149), iznos 

od 424.000,00 EUR mijenja se iznosom 421.000,00 EUR; 

 

- budžetska pozicija – tekuće održavanje javne infrastrukture 

(ekonomska klasifikacija 4151), iznos od 500.000,00 EUR mijenja se 

iznosom 700.000,00 EUR; 
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- budžetska pozicija – kamate rezidentima (ekonomska klasifikacija 4161), 

iznos od 1.920.000,00 EUR mijenja se iznosom 1.820.000,00 EUR 

 

 

- budžetska pozicija – izdaci po osnovu isplate ugovora o djelu 

(ekonomska klasifikacija 4191), iznos od 127.000,00 EUR mijenja se 

iznosom 134.000,00 EUR; 

 

 

- budžetska pozicija – izdaci po osnovu troškova sudskih postupaka 

(ekonomska klasifikacija 4192), iznos od 100.000,00 EUR mijenja se 

iznosom 150.000,00 EUR; 

 

 

- budžetska pozicija – izrada i održavanje softvera (ekonomska 

klasifikacija 4193), iznos od 123.600,00 EUR mijenja se iznosom 

109.600,00 EUR; 

 

 

- budžetska pozicija – ostalo (ekonomska klasifikacija 4199), iznos od 

39.000,00 EUR mijenja se iznosom 49.000,00 EUR; 

 

 

- budžetska pozicija – otpremnine za tehnološke viškove (ekonomska 

klasifikacija 4222), iznos od 435.000,00 EUR mijenja se iznosom 

300.000,00 EUR; 

 

- budžetska pozicija – transferi obrazovanju (ekonomska klasifikacija 

4312), iznos od 30.000,00 EUR mijenja se iznosom 200.000,00 EUR; 

 

- budžetska pozicija – transferi institucijama sporta (ekonomska 

klasifikacija 43131), iznos od 800.000,00 EUR mijenja se iznosom 

700.000,00 EUR; 

 

- budžetska pozicija – transferi institucijama kulture (ekonomska 

klasifikacija 43132), iznos od 300.000,00 EUR mijenja se iznosom 

280.000,00 EUR; 
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- budžetska pozicija – transferi političkim partijama – redovno 

finansiranje (ekonomska klasifikacija 43151), iznos od 246.224,00 EUR 

mijenja se iznosom 249.524,00 EUR; 

 

- budžetska pozicija –transferi RTV Budva (ekonomska klasifikacija 

431912)  iznos od 650.000,00 EUR mijenja se iznosom 700.000,00 EUR; 

 

- budžetska pozicija –transferi JU Biblioteka grada Budva (ekonomska 

klasifikacija 431916)  iznos od 300.000,00 EUR mijenja se iznosom 

370.000,00 EUR; 

 

- budžetska pozicija –transferi JU Muzeji i galerije Budve (ekonomska 

klasifikacija 431917)  iznos od 1.100.000,00 EUR mijenja se iznosom 

1.050.000,00 EUR; 

 

- budžetska pozicija – izdaci za lokalnu infrastrukturu (ekonomska 

klasifikacija 4412), iznos od 5.900.000,00 EUR mijenja se iznosom 

4.826.200,00 EUR; 

 

- budžetska pozicija – izdaci za građevinske objekte (ekonomska 

klasifikacija 4413), iznos od 2.300.000,00 EUR mijenja se iznosom 

3.373.800,00 EUR;  

 

- budžetska pozicija – otplata obaveza iz prethodnog perioda (ekonomska 

klasifikacija 4631), iznos od 5.373.521,22,00 EUR mijenja se iznosom  

5.375.521,22EUR;  

 

 

 

SEKRETARIJAT   ZA  PRIVREDU   I    FINANSIJE 

 


